
 

Šefik Džaferović 

Pitanje postavljeno predsjedatelju Vijeća ministara BiH: „Da li je Vijeće ministara BiH 

preduzimalo bilo šta u vezi s aktivnostima Vlade Republike Srpske na izgradnji 

hidroelektrana na rijeci Drini, prema već zaključenim ugovorima s nekim firmama?” 
 


